

國立中山大學海洋科學與科技全英語博士學位學程

誠徵專任教師

本學程誠徵海洋科學及科技相關領域具有傑出表現，且具教學熱忱及深厚研究潛能之助理教授以上教師 1 名。

- 一、聘任職級：助理教授以上 1 名
- 二、工作描述：(一) 自行爭取校外研究經費。(二) 教授大學部及研究所相關課程。(三) 支援本院及本學程必修課程。(四) 111 學年度後延攬進入本校之教師，每學期須至少授課一門 EMI 課程。(五) 支援本校及本學程之研究及行政服務。
- 三、應徵資格：(一) 獲有教育部認可之國內外大學博士學位。(二) 相關專長兩年以上博士後實務經驗。(三) 已發表或出具證明發表相關領域 SCIE 期刊論文至少二篇。(四) 英語流利，具備全英文授課能力。
- 四、申請資料：(一) 履歷表（含學經歷、主要專長、教學及研究構想書、各項學術榮譽等）。(二) 博士學歷證明（國外學歷需經駐外單位驗證），及碩、博士成績單。(三) 近年著作及所發表論文目錄表（需含博士論文題目），其中五年內論文歸屬 SCIE 者，請註明，若為第一作者或通訊作者，亦請註明。(四) 近五年內代表著作一篇。(五) 推薦函三封及五位以上可供諮詢對象(如師長、同儕或同學、學生或朋友)之聯絡方式(Email 及電話)。(六) 可教授課程。
- 五、申請影片：請提供錄製影片之連結(15 分鐘)，涵蓋下列三項內容：(一) 自我介紹(5 分鐘)：請就您過去的求學與工作歷程、教學理念與可開課的方向進行說明。(二) 試教(5 分鐘)：請您就教授相關課程任選一門進行試教(內容自選)。(三) 個人專長短講(5 分鐘)：請您就個人研究專長及研究成果，以及如何配合並增進學位學程未來的發展進行短講。影片格式為 WMV 或 MP4 檔案，解析度為 1280×720 pixels 規格，存放於 Dropbox、Google Drive 等分享空間。
- 六、申請時間：自即日起至 112 年 12 月 31 日止。聯絡人：林秀瑾主任 (Email: hsiuchinlin@mail.nsysu.edu.tw)。

Assistant Professor Position at the International Graduate

Program of Marine Science and Technology

National Sun Yat-sen University, Kaohsiung, Taiwan

The International Graduate Program of Marine Science and Technology at National Sun Yat-sen University in Kaohsiung, Taiwan, is inviting applications for a full-time Assistant Professor or higher position. We seek applicants with expertise in the field of marine science and technology to join our vibrant academic community.

Job Description:

The successful candidate will have the following responsibilities:

- Develop external research funds and contribute to the growth of the program.
- Deliver excellent teaching in introductory, advanced-level undergraduate, and graduate courses.
- Provide support for required classes.
- You will be required to teach at least one English-Medium Instruction (EMI) course each semester, effective for new faculty recruited after August 1, 2022.
- Engage in academic and administrative services to support the program and the university.

Qualifications:

Applicants should meet the following criteria:

- Hold a Ph.D. degree.
- Have more than two years of post-doctoral experience.
- Demonstrate a track record of publishing at least two papers in SCIE journals within related research fields.
- Proficiency in English is a must.

Application Requirements:

Interested candidates should submit an electronic application file that includes the following:

- A cover letter

- Curriculum Vitae (CV)
- Statements of teaching and research interests
- A copy of the doctoral degree diploma and transcripts of master's and doctoral degrees
- A list of publications
- One representative paper published within the past five years
- Three recommendation letters
- Contact information for five references (e.g., teachers, colleagues, classmates, friends, and students) including their email addresses and phone numbers
- Proposed course plan

Video Presentation:

Applicants are invited to prepare a video presentation covering the following main items:

1. **Self-introduction (5 minutes):** Please introduce yourself.
2. **Trial teaching (5 minutes):** Select one of the related subjects and deliver a sample teaching session.
3. **Short talk (5 minutes):** Discuss your research performance and how you plan to collaborate with our colleagues to promote the future development of the graduate program and the department.

The video should be in WMV or MP4 format, with a resolution of 1280×720 pixels, and saved on Dropbox or Google Drive.

Application Deadline:

Please send your application and the video presentation link to Director Hsiu-Chin Lin (hsiuchinlin@mail.nsysu.edu.tw) no later than December 31, 2023.